
 

   
 

Dagsorden GOG Håndbold bestyrelsesmøde 

Torsdag d. 4. juni klokken 18:45 

Deltagere: Søren Kuhr Nielsen, Trine Nielsen, Vivi Kildelund, Anne-Mette Oldelund Nydam, Frederik 

Drøscher, Jesper Ankersø Madsen, Malene Lauridsen, Kenneth Littau, Jens Brandt og Ida Eskildsen 

PKT. 1 Velkomst  

- Velkomst 

- Spisning 

- Bestyrelsesafslutning/komsammen. 

Referat: Bestyrelseskomsammen hos Trine. Frederik og Ida opretter en Doodle med datoer.  

PKT. 2 Nyt fra formanden 

- Syberg 80 år – reception – kun pengegaver til GOG Håndbold 

- Træneruddannelser DH – ansvarlig 

- Træneropstart i august – præsentation af bestyrelse og udvalg 

Referat: 

- Reception for Syberg. Han har fødselsdag den 30. juli, hvilket er en svær dag i forhold til 

sommerferieplaner. Eventuelt en lørdag med flere børnekampe. Søren Kuhr og Frederik 

arbejder videre.  

- Træneruddannelser. Finde de rigtige kurser og matche dem med trænerne. Trine og Jens vil 

gerne være med til at kigge på det og involvere Thomas Brandt i det. Mikkel Voigt kunne også 

være en kandidat til at være med.   

- Træneropstart i august. Der var stemning for, at bestyrelsen dukkede op og viste hvem vi er. 

Dato?  

PKT. 3 Indkommende forslag/information fra udvalg 

Forretnings/økonomiudvalget 

- Fonden for Gudmehallerne 

- Status 

Referat:  

- Fonden for Gudmehallerne er blevet opløst. GOG-håndbold har søgt og fået nogle af 

pengene. Der ligger nogle B-aktier og nogle værdipapirer. GOG-sport skal overtage dette.  

- Økonomi generelt:57.000 kr. fra Svendborg Kommune i medlemstilskud. Ca. 7.000 kr. i 

fortjeneste på aktivfesten. Aftale med GOG-sport på spillertøj. Der er kommet et nyt 

regnskabsprogram.  

Sponsor/indtjeningsudvalget 

- Status 

- Svar fra DIF og DGI's foreningspulje 

- GRØN 



 

   
 

 

 

Referat:  

- DIF og DGI's foreningspulje: Delvis bevilling til haluret. Søgt fra Gudme HK. GOG 

Håndbold har ikke søgt. GOG Håndbold skal selv betale de resterende 23.000 kr. Vi tager 

imod pengene og sætter bestillingen i gang. 

- Vi mangler ca.10 hjælpere, så det skal nok gå.  

- Til Tinderbox sender vi 20 unge mennesker afsted.  

- Bambusa: Maj måned er en dårlig måned pga. holdskifte. Reklame for næste salg i 

september.  

Tøjudvalget 

- Ny aftale med Sporten – Er den landet? 

- Status på tøj fra GOG Sport 

- Status på trøjetasker 

Referat: 

- Aftalen med Sporten er lige landet. Der er små justeringer i forhold til prisen. Både den nye 

og gamle aftale bliver lagt i Sharepoint.  

- Køb af tøj fra GOG Sport. Er i gang. 

- Status på trøjetasker: Forslag fra Frederik. Hvis man har behov for at låne en trøje, skal hver 

spiller henvende sig og kvittere for en trøje. Hvis trøjerne ikke kommer retur, så kommer der 

en regning til holdet. Depositum på taskerne fra U15 og op efter? Beslutning: Der laves en 

skrivelse til trænerne, der ligger en liste i tasken og det tages op på træneropstarten. Frederik 

Drøscher laver et eksempel til tasken.  

 

Sportsudvalget u17 – senior 

- Samarbejdsaftale med Oure 

- Status 

Referat:  

- Samarbejdsaftalen: Møde på torsdag ang. samarbejdsaftalen. Trine, Søren og Jens deltager. 

Aftalen er blevet mere smidig, den skal fortsat udvikles og kigges på, især på pigesiden.    

- Vi mangler træningstider. Der skal træffes nogle svære beslutninger for den kommende 

sæson. Skal der være nogle hold, der sættes ned i tid? Skal nogle lokale hold flyttes? Der 

kigges på træningstiderne på torsdag d. 6/6. Kan Holdsport hjælpe med booking af hallerne 

ved aflysning. Booking af haller via Holdsport drøftes på trænerdagen. 

 

Sportsudvalget mini – u15 

- Børneafslutning - Evaluering 

- Status 

 



 

   
 

Referat:  

- God børneafslutning med rekord mange deltagere. Et lille underskud på arrangementet. 

Samarbejdsaftale med Cafeteriaet? Skal trænerne betale? Bestyrelsen besluttede, at det er de 

forskellige holdkasser, der betaler for mad til trænerne.  

- Ros til Jesper for hans rolle som konferencier. 

Gudme HK-elite udvalg 

- Status på økonomi – Budget vs sponsorer/indtjening 

- Status på tøj 

Referat:  

- Det går fremad, men det går lidt langsomt. Skal GOG Håndbold lægge flere penge i det. Der 

skal i alt bruges 600.000 kroner. Der mangler også hænder. Forretningsudvalget skal kigge 

nærmere på organiseringen bag Gudme HK. 

- Søren, Sandra og Frederik deltager i et møde.  

SoMe udvalg 

- Status 

Referat:  

- Der har været en del opslag med kåringer, afslutninger m.m. 

- Sidst i juni udsendes et medlemsnyhedsbrev.  

- Hver afdeling skal stille med en So-Me ansvarlig.  

- 10.221 følgere på Facebook og 8797 følgere instagram. 

Baludvalg 

- Aktivfest – evaluering 

Referat:  

- Det er gået ganske fint. Vi mangler det endelige regnskab.  

- Hjælperne fra U15 pigerne/drengene var gode. 

Stævneudvalg 

- DM U19 evaluering 

- GOG CUP U13/15 + U17/19 status 

- Håndboldskole status 

Referat: 

- Flot overskud efter U19 DM. Et godt arrangement på et højt niveau. Til gengæld får vi ikke 

U19 DM til næste år. Vi mangler at følge op på evalueringerne fra klubberne, umiddelbart er 

maden eneste kritikpunkt. Søren finder den tidligere liste og Frederik påbegynder et brev om. 

- GOG Cup U13/15: Trænerne har været godt i gang. Vi åbner op for tilmelding omkring 14. 

juni.  



 

   
 

- GOG Cup U17/19: Udvalget valgte at gå med et format med 32 hold. Oure er med på 

hallerne og frokost. Det er et tilmeldingsstævne og invitationen er lagt ud. Oure deltager på 

lige fod med de andre hold. Kan Garanterne hjælpe på Handelsskolen? 

- Der er ved at være styr på håndboldskolen. 80 spillere U15 (14.-16. juni) og 90 spillere U13 

(21.-23. juni) i anden weekend. 

 

PKT. 4 gennemgang af aktionslisten 

Aktionsliste GOG håndbold 2023_24.xlsx 

Referat: Ida opdaterer aktionslisten efter hvert bestyrelsesmøde.  

PKT. 5 gennemgang af årshjul 

Årshjul samlet.xlsx 

 

PKT. 5 Eventuelt 

Referat: Henvendelse fra Gudme Fysioterapi. Søren og Anne-Mette tager kontakt med dem. 


